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SUOMEN BRIDGELIITTO – FINLANDS BRIDGEFÖRBUND ry 

HALLITUKSEN KOKOUS 8/2018 

Aika: 17.12.2018 klo 17:00 

Paikka: Bridge Areena, Helsinki 

Läsnä: Pasi Kuokkanen puheenjohtaja 
Hulda Ahonen sihteeri 

 Taru Reinikainen 
 Jussi Tamminen  
 Martti Meronen   

Seppo Räsänen   
 Mauri Saastamoinen   

Finn Wardi  
Pekka Viitasalo 
Kutsuttuna kohtien 1-5 käsittelyn ajan 
Christer Björkman Bridge Areena Oy:n hallituksen PJ poistui klo 17:46 

  
Poissa:  
 Veijo Nikkanen 
 Fred Sundwall    
      
 
1 § Kokouksen avaus 

 Puheenjohtaja Pasi Kuokkanen avasi kokouksen klo 17:02  

2 § Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3 § Kokouksen sihteerin valinta ja pöytäkirjantarkastajien valitseminen 

Kokouksen sihteeriksi valittiin Hulda Ahonen.  

 Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Jussi Tamminen ja Mauri Saastamoinen. 

 Pöytäkirja toimitetaan neljän vuorokauden kuluessa   
 pöytäkirjantarkastajille ja kokouksen puheenjohtajalle. Pöytäkirja  
 julkaistaan liiton verkkosivuilla viimeistään viikon kuluttua   
 kokouksesta, sekä toimitetaan hallituksen postituslistalle. 

4 § Esityslistan hyväksyminen (Liite #1) 
  

Hyväksyttiin kokouksen esityslista.  

Päätettiin käsitellä Bridge Areena OY:n asiat kohtana 5 ja tehtävälista kohtana 6. 

5 § Bridge Areena OY:n asiat 

 BAOYn hallituksen puheenjohtaja Crister Björkman kertoi Areenan 
ajankohtaisista asioista.  
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1. Bridge Areenan ilmastoinnin parantamismahdollisuuksia 
selvitetään BAOY:n toimesta.  

2. BAOY selvittää Hiomotie 10 hissin kuntotilan 
huoltoyhtiöltä. Hissi on reistaillut luvattoman usein. 

3. Bridge Areenalla (ja Shakki Areenalla) järjestetään talkoot 
alkuvuodesta.  

4. BAOY selvittää ovien sulkemisvastuut ja käytännöt 
asianosaisten tahojen kanssa. 

5. Bridge Areenalla on tarve lisäbrikkasarjoille (noin 2 
sarjaa) ja Areenan mate-laitteiden uusimisen tarve tulee 
esille piakkoin. 

6. Yleistä keskustelua liittyen Bridge Areenan viihtyvyyteen 
ja ilmeeseen ulospäin. Pyydettiin, että hallitukselle tulee 
selvitys Hiomotie 10 tulevista remonttitarpeista.    

6 § Tehtävälista 

 Käsiteltiin tehtävälista.   

7 § Taloudellinen tilanne (Liite#2) 

Jussi Tamminen kertoi taloudellisesta tilanteesta.  
Talouden tilanne on hyvä ja ennusteen mukaan vuodenvaihteen taloustilanne 
tulee olemaan myös hyvä. Vuoden 2018 koulutustuet maksetaan vuoden 2018 
puolella. 
 

8 §  KKOR asioita (Kansallisen kilpailun ohjausryhmä)  

• Esitys SM joukkuekilpailun formaatiksi 2019 

Hyväksyttiin KKOR:n esitys uudistaa SM-joukkuekilpailun 

semifinaalivaihe.  

Vuonna 2019 pelataan SM-joukkuekilpailu ilman aluekarsintavaihetta 

seuraavalla perusperiaatteella: 
•  Aluekarsinta poistuu kokonaan 

•  Semifinaali pelataan kahtena eri viikonloppuna, kahdella eri paikkakunnalla 

•  Semifinaalit ovat kaksipäiväiset ja niissä pelataan noin 100 jakoa (vähintään 90) 

•  Molemmista semifinaaleista 4-parasta pääsee finaaliin (joka pelataan kuten nyt) 

•  Ensimmäinen semifinaali pelataan Bridge Areenalla (aluekarsinnalle varattuna 

viikonloppuna) 

• Joukkueet on nimettävä sitovasti SBL:n ilmoittautumisohjelmaan ennen 

ilmoittautumisajan päättymistä. Joukkueita ei voi täydentää jälkikäteen. 

•  Mikäli EI pääse finaaliin, saa osallistua myös toiseen semifinaaliin, millä tahansa joukkueella. 

•  Toinen semifinaalipaikkakunta on Vaasa 

•  Mikäli kilpailussa ei voida kohdata kaikkia joukkueita, pelataan hissi KKOR:n 

valmisteleman käytännön mukaisesti (hissin toimivuus selvitetään etukäteen kaikilla 

joukkuemäärillä) 

•  Joukkueiden sijoittelu (siidaus) tehdään uuden rankinglaskennan* mukaisesti  

•  Kilpailu pelataan kaikkein korkeimmilla standardeilla (valmiit jaot jne.) 

•  Kilpailutoimikunta tekee kilpailusta erillismääräykset vuodeksi KKOR:n ohjeistuksien 

mukaisesti, joissa määritellään tarkat säännöt. 
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• Esitys Hangon Viikon ”Salamana Laiffiksi”-kisa 

Hyväksyttiin Salamana Laiffiksi- kilpailumuoto Hangon toisen lauantain 

pelimuodoksi. 

Vuonna 2019 pelataan Hangon bridgeviikolla toisena lauantaina B-SM-

kilpailun kanssa yhtä aikaa perusperiaatteiltaan seuraavanlainen kilpailu: 
• 48 jaon parikisa, jossa jokaisesta kierrosvoitosta jaetaan mestaripisteitä (2 

jakoa/kierros)  

• Saadut mestaripisteet kasvavat voitettujen kierrosten mukaan siten, että voittamalla 

kaikki kierrokset saa 1000 MP:tä  

• siten, että 10 kierrosvoitolla potti kasvaa noin kahteen MP:hen ja sen jälkeen loppujen 

kierrosten MP:t kasvavat eksponentiaalisesti 

• Jaetussa kierrosvoitossa mestaripisteitä EI jaeta lainkaan 

• Kilpailu pelataan barometrinä tai semibarometrinä 

• Vasemmalla kuva jaettavista mestaripisteistä kierrosvoittojen lisääntyessä. 

  

• Esitys MP-rankingarvon määrittämisen uudistamiseksi 

Hyväksyttiin ja päätetiin ottaa käyttöön 1.1.2019 alkaen: 

kaava: Max(AP, MP/15). 

Kaava tarkoittaa sitä, että pelaajan sijoituspistemäärä on joko suoraan 

arvopisteet tai sitten mestaripisteiden määrä jaettuna viidellätoista sen 

mukaan kumpi näistä on suurempi. 

Sijoituspisteet lasketaan valmiiksi MP-taulukkoon omaksi sarakkeekseen. 

Tämä otetaan käyttöön 1.1.2019 ja käytetään aina MP-rankingia 

käytettäessä. 

 

9 § Kilpailutoimikunnan asiat 

 Kilpailutoimikunnalla ei ollut käsiteltäviä asioita 

10 § Koulutusmateriaalin uusimisprojekti (liite #3) 

 Pasi Kuokkanen esitteli projektisuunnitelman ja se hyväksyttiin. Projekti 
aloitetaan etsimällä tehtäviin sopivat henkilöt.  

Todettiin, että projektin toteutuessa siitä syntyy kuluja, jotka sopivat sekä 
koulutus- että markkinointipuolen kuluiksi.     

11 § Hallituksen järjestäytyminen 2019, toimikunnat ja toimet 

 Hallitus päätti, että 1.1.2019 alkaen: 

Hallituksen varapuheenjohtajaksi valittiin jatkamaan Fred Sundwall. 

Hallituksen pääsihteeriksi valittiin jatkamaan Finn Wardi.  

Hallituksen talousvastaavaksi valittiin Fred Sundwall 

• SBL:n tiliotteen nouto-oikeus lisätään Timo Sairaselle 

1.1.2019 alkaen. 

•  SBL:n tilinkäyttöoikeus tiliote- ja maksuoikeuksineen 

myönnetään Fred Sundswallille 1.1.2019 alkaen. 

• Jussi Tammiselta poistuu SBL:n tilinkäyttöoikeus 1.1.2019 
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 Toimikunnat 2019: 

 Junioritoimikunta: 

 Petteri Nieminen PJ 

 Jonna Kaminen,  

 Ari Kyllönen 

 Martti Meronen 

 Kari Patana  

 Olli Rahi 

 Seppo Sauvola 

 

 Kilpailutoimikunta: 

 PJ Mauri Saastamoinen 

 Anni Mäkelä (uusi) 

 Pasi Suominen 

 Pekka Viitasalo 

 

 Lakitoimikunta: 

 PJ Kati Sandström 

  Juuso Leikola 

 Sami Mäki (Uusi) 

 Timo Sairanen 

 Pekka Viitasalo 

 

 Koulutustoimikunta: 

 PJ Taru Reinikainen 

 Agneta Berglund 

 Annu Laukkanen 

 Veijo Nikkanen 

 Raija Tuomi 

  

 Muut toimet: 

 Aluevalvojat 2019: 

 Pohjoinen: Seppo Sauvola 

 Etelä-Itäinen: Seppo Räsänen 

 Etelä-Läntinen: Martti Meronen 

 Keskinen: Petteri Nieminen 
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 KKOR (kansallisen kilpailun ohjausryhmä):  

  

 Puheenjohtaja: 

 Hulda Ahonen (2018)  

 Jäsenet: 

 Reko Märsylä (2018) 

 Pasi Suominen (2019) 

 Kati Sandström (Pääkilpailunjohtaja) 

 Jussi Tamminen (2018) 

 Finn Wardi (kansainväliset asiat)  

 Pekka Viitasalo (2018) 

 Ilona Vänni (2018) 

 Hallituksen seurantajäsen: 

 Pasi Kuokkanen 

 

 KOR (Kerho-ohjausryhmä): 

 Keskisen alueen edustajat (2018): 

 Marko Jurvanen 

 Martta Haukipuro 

 Etelä-Itäinen alueen edustajat(2018): 

 Raimo Raunto 

 Kari Surma-Aho 

 Etelä-Läntisen alueen edustajat(2018): 

 Olli Rahi 

 Mikko Johansson 

 Pohjoisen alueen edustajat(2018): 

 Seppo Sauvola (Aluevastaava) 

 Aluevastaava voi edustaa aluettaan kerho-ohjausryhmässä silloin,  

 kun alueelta ei ole yhtään kerhoa mukana ohjausryhmässä. 

 Hallituksen seurantajäsen:  

 Veijo Nikkanen (vaihtuu) 

 

 BBO-Finland toiminta 

 BBO kilpailutoiminta: 

 Lasse Utter 

 BBO tekniikka: 

 Kari Patana 

 BBO lähetysyhteyshenkilöt: 

 Juho Granström, Kari Patana 

 

 Bridge Lehden toimitusneuvosto: 
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 Pekka Viitasalo (PJ) 

 Veijo Nikkanen 

 Tuomo Väliaho 

  

 Kansainväliset asiat: 

 Finn Wardi – pääsihteeri 

 Hulda Ahonen – toiminnanjohtaja 

 

 Seniorivastaava SBL: 

 Väinö Kelhä 

 SBL:n verkkosivut: 

 Kari Patana – Vastaava henkilö 

 Veijo Nikkanen - Varahenkilö 

 Pekka Viitasalo- Varahenkilö 

 Käytännön päivitykset: 

 Hulda Ahonen 

 

 WBF:n naisjärjestön yhteyshenkilö: 

 Hulda Ahonen 

 Todetaan: 

 Pääkilpailunjohtajaksi valittu Kati Sandström 2018-2021 

 Pääkouluttajaksi valittu Antti Saarinen 2018-2019 

12 § Muut asiat 

1. Uusi viiri 

Valittiin koeversioista viiri nro 3. 

Hulda Ahonen ja Taru Reinikainen tilaavat taloudellisesti 

järkevän määrän viirejä.  

2. Bridge Liigan kiertopalkinto 

Tuodaan lisää ehdotuksia palkinnoksi. 

3. SM-viikko 

Keskusteltiin SM-viikolle osallistumisesta ja päätöksen 

tekeminen siirrettiin sähköpostikokoukseen 14.1.-16.1. 

SM-viikko järjestetään Vantaalla 4.-7.7.2019.  

4. Puheenjohtaja Pasi Kuokkanen ehdotti koottavaksi työryhmän, 

joka tekee yleiskatsauksen SBL:n IT-toiminnoista ja niiden 

kehittämisen tarpeista.  

Työryhmän puheenjohtajaksi on lupautunut Janne Kallunki ja 

hallituksesta mukana on Pekka Viitasalo sekä SBL:n 
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organisaaatio. Työryhmän PJ:n ehdottamat lisäjäsenet hyväksyy 

Pasi Kuokkanen. Päätettiin, että työryhmä perustetaan.   

5. BBO-Finland maksamattomat pelimaksut ja käytännöt  

Päätettiin, että jatkossa mikäli pelaaja ei ole suorittanut 

maksujaan 2kk kuluttua kauden maksujen julkaisusta, ei 

kyseinen pelaaja saa pelata enää BBO Finlandin kilpailuissa 

(mukaan lukien liigat). 

Nykyiset avoimet maksut voi vielä suorittaa 31.12.2018 

mennessä. Mikäli maksuja ei ole suoritettu, pelaaja ei voi 

osallistua BBO Finlandin kilpailuihin (mukaan lukien liigat). 

BBO-säännöt käytäntöön otetaan käytännössä käyttöön 

1.1.2019. Asiasta vastaa Lasse Utter, niin että toiminnanjohtaja 

Hulda Ahonen varmistaa asian etenemisen. Tärkeimpiä rikottuja 

sääntökohtia ovat:  

1. Pelaajan oikean nimen tulee NÄKYÄ profiilissa pelattaessa 

BBO-Finland-kilpailuita.  

2. Pelaajan tulee olla rekisteröitynyt BBO-Finland -pelaajaksi 

niin, että oikea nimi on tiedossa (jatkossa pyydämme 

myös sähköpostiosoitteen, kunhan GDPR selosteet on 

päivitetty  

6. Martti Meronen kiitti juniorijoukkueen puolesta kuluneesta 

kaudesta ja totesi, että Kiinan MM-matkan kulut on 

kokonaisuudessaan katettu tukisimultaanin, rusettimyynnin ja 

sponsoreilta saaduilla tuotoilla. 

7. Martti Meronen ja Seppo Räsänen totesivat, että KOR:n ja 

Alueiden kerhokierroskyselyt alkavat olla läpikäyty lähes kaikilla 

alueilla.  Tulokset saadaan seuraavaan kokoukseen. 

8. Keskusteltiin Bridge Areenan käytännön asioista. Päätettiin, että 

Bridge Areenan kahvion käytäntöjä selvitetään.   

 

 

11§ Seuraava kokous 

Päätettiin, että seuraava kokous sovitellaan Doodlella. 

SM-viikosta päätetään sähköpostikokouksella 14.-16.1.2019. 

12§ Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 21:01. 
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X
Pasi Kuokkanen

Puheenjohtaja

 

X
Hulda Ahonen

Sihteeri

 

X
Jussi Tamminen

Pöytäkirjantarkastaja

 

X
Mauri Saastamoinen

Pöytäkirjantarkastaja

 


